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Nu in De Schudzeef:  
 

 

 
Mijn beroep: militair bij het wapen der genie (landmacht)  

 De garnalenkoningin vertelt  

 Toeristen die vaak terugkomen in Zoutkamp  

 Hoe gaat het ook alweer in het verkeer  

 Ondernemers in de schijnwerper s: Oostindien Hoveniers  
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Advertentietarieven 2023 

Eenmalig 1/1 A4 - ϵолΣлл          с Ȅ ǇŜǊ ƧŀŀǊ мκм !п - ϵммрΣлл 

Eenmalig ½ A4 - ϵмтΣлл             с Ȅ ǇŜǊ ƧŀŀǊ ѹ !п - ϵслΣлл 

Eenmalig ¼ A4 - ϵфΣлл               с Ȅ ǇŜǊ ƧŀŀǊ ¼ A4 - ϵолΣлл 

½ A4 is: hoogte 13,5 cm x breedte 17,5 cm Ҧ  liggend 

¼ A4 is: hoogte 13,5 cm x breedte 8,5 cm Ҧ staand 

 

Deze Schudzeef is mede mogelijk gemaakt door:  

90°Oost, Bakkerij en Lunchroom De Zilte Bries, Benes Uitvaartbegeleiding, Bootverhuur Zoutkamp, 
/ŀŦŜǘŀǊƛŀ Ωǘ /ŜƴǘǊǳƳΣ /ŀŦŞ ϧ tŀǊǘȅŎŜƴǘǊǳƳ 5Ŝ YŜƎŜƭΣ /ƭŀǳŘƛŀ ŘŜ .ƻŜǊ-voetverzorging, Dieverdoatsie, 
Dorpsbelangen Zoutkamp, Fietsverhuur Zoutkamp, Garnalenafslag Zoutkamp, Hair2hair, 
Handelsonderneming Elsinga, Heidema-Medendorp Fonds, Heiploeg International B.V., Hendrikson 
Shrimping BV, Jacco de Jong bestratingen, Jachtwerf Gruno, J.H. Pruim Groente- en Fruithandel, 
Kaasbus Menno Bol, Kapsalon Marijke, Landman borduren, Camping Ωǘ hƭ DŀǘΣ hƻǎǘƛƴŘƛŜƴ IƻǾeniers, 
tŀƭƛƴƎǊƻƪŜǊƛƧ DŀŜƭŜ tƻǎǘƳŀΣ tƛȊȊŜǊƛŀ wŜǎǘƻǊŀƴǘŜ [Ω!ƴŎƻǊŀ Řŀ aŀǊƛƻΣ wŜǎǘŀǳǊŀƴǘ 5Ŝ hǳŘŜ {ƭǳƛǎΣ 
Restaurant IJssalon De Boeter, Restaurant ZK86, Restaurette Schierzicht, Robersum Recreatie, 
Rijwielreparatie H. v.d. Veen, Smit Food, Slagerij de Sluis No2, Sonnema Dakbedekking, Spar Bergstra, 
Uitvaartvereniging De Laatste Eer, Varen en Sleepnetvissen op de Waddenzee met de ZK 9, Vishandel 
van der Heide, Visser Auto Service, Windkracht 8. 



Voorwoord 
 

Naar buiten 
 
Schreven we de vorige keer dat we nu echt genoeg hadden van het koude, sombere weer en naar groen 
verlangden, deze keer kunnen we melden dat onze wensen in  vervulling zijn gegaan: de natuur is 
prachtig groen, het weer is aanmerkelijk verbeterd. We kunnen vaak weer zonder jas aan naar buiten 
en alle buitenactiviteiten doen die we willen, van in de tuin werken tot lekker sportief bezig zijn of 
gewoon lekker lui in de zon liggen of zitten. 
 
Iemand die altijd buiten is vanwege zijn werk, is ondernemer Eise-jan Oostindien. Met veel plezier 
beoefent hij zijn beroep als hovenier, terwijl zijn vrouw Marga de bloemenverkoop aan huis -en wat 
daar nog meer bij komt kijken- ook met veel plezier doet. 
 
Manuel van Groningen vertelt enthousiast over zijn beroep als militair. In die functie was hij ook veel 
buiten bezig en in zijn nieuwe functie als manager Techniek en Groen bij vakantiepark Siblu in 
Lauwersoog zal hij ook regelmatig buiten te vinden zijn. 
 
Louwe Smit neemt ons in een nieuwe, leerzame rubriek mee naar een andere buitenactiviteit: het 
verkeer en de regels die daar gelden en Gerda van Dam verhuisde vanuit Friesland naar Zoutkamp en 
vertelt erover in de rubriek ingestroomde mensen. 
 
Verder mikt de schietvereniging op nieuwe leden, is  Stal Panser Elema officieel geopend, toont het 
Smartlappenkoor de nieuwe shirts en vertelt oud- Zoutkamper Herman Cordes, als reactie op onze 
oproep, over zijn oorlogservaringen en die van zijn vader. 
 
Dit en nog veel meer leest u in deze zomereditie. We hopen dat u van de verhalen geniet en blijven u 
oproepen om te komen met uw verhaal over de oorlog, of over andere dingen die ons dorp betreffen.  
 
Tenslotte wensen we iedereen een hele goede vakantietijd, met veel zon en plezier. 
 
De redactie  
 
 

                                                                                                                                    
 
Berichten en bedankjes 
 
 

Kleding inleveren 
 
Gebruikte, en nog nette, kleding kunt u inleveren bij het 
ophaalpunt voor Dorcas, in de schuur van P Bolt-Vos, 
Churchillweg 19.  

 

 
 
 
 



 
 

                                                                                                                  
 

Het smartlappenkoor heeft met Pinksteren opgetreden in hun nieuwe shirts. Gesponsord door  
café Partycentrum de Kegel en Palingrokerij Gaelle Postma.  

Het koor bedankt de sponsors hiervoor ! 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Hierbij wil ik iedereen bedanken voor de attenties, telefoontjes, en bemoedigende gesprekken tijdens 
mijn ziekte. 
Het was hartverwarmend en heeft mij de kracht gegeven om, ondanks alle tegenslagen, door te gaan. 
Na een borstbesparende operatie, bestralingen en 40 dagelijkse behandelingen hyperbarezuurstof-
therapie in Sneek gaat het stukken beter. 
Het eind is bijna in zicht. 
Nogmaals: iedereen die op wat voor manier dan ook zijn medeleven heeft betuigd zeggen wij  hartelijk 
dank. 
 
Jannie en Kersien Abbas 
 

Graag willen wij u bedanken  voor de vele kaarten en de aandacht die u aan ons hebt gegeven bij het 
overlijden van mijn lieve man en onze  vader en opa   
 

Henny Zwart 
 

Henny had graag Vlaggetjesdag nog willen meemaken. Even kijken in de haven of de schepen er al 
waren.  Maar de donderdag voor Pinksteren is het zijn laatste reis naar de haven geweest.  Op de 
terugweg weer naar huis is hij in de Dorpsstraat gevallen. De Dorpstraat waar hij geboren is en vlak bij 
zijn geboortehuis is hij gevallen.  Het is hem fataal geworden. Tweede Pinksterdag is Henny overleden 
in het ziekenhuis.   Een echte Zoltkamper is ons ontvallen.   
 
Baukje, Heero en Judith, Martin en Anneke en Jan Willem en Griet en de kleinkinderen.  
 



 

 

 

Nijs van Dukdalf!  

Het is hoog tijd om jullie op de hoogte te brengen van het wel en wee 
binnen toneelvereniging Dukdalf. Het was maart 2020 dat we voor het laatst op de planken stonden, 
daarna nam corona het verenigingsleven over. Gelukkig wisten we onderling de verbinding te 
ōŜƘƻǳŘŜƴ ǿŀǘ ƴŀǘǳǳǊƭƛƧƪ ŜǊƎ ōŜƭŀƴƎǊƛƧƪ ƛǎ ƛƴ ȊƻΩƴ ǇŜǊƛƻŘŜΦ  
 
De bedoeling was om afgelopen seizoen weer een voorstelling te spelen, toen de regisseur in 
september te kennen gaf te stoppen. Omdat in die periode alle toneelverenigingen weer van start 
gaan lukte het niet nog een andere regisseur te vinden. Dit was een grote teleurstelling, want we 
verheugden ons er op om ons weer in te leven in de typetjes, vorm te geven aan het stuk en samen 
weer wat moois neer te zetten zodat jullie als publiek weer fijn een avondje zouden kunnen lachen.  
 
Om toch nog zichtbaar te zijn en wat van ons te laten horen hadden we nog wel een kraam tijdens de 
Kerstmarkt in het Oude Centrum waar we vis bakten en verkochten en een Rad van Avontuur 
hadden! Hier hadden we veel plezier in en we waren erg blij en verrast door de opbrengsten.  
 
En toen lagen er nog twee puzzels die opgelost moesten worden: een nieuwe locatie voor onze 
repetities en een nieuwe regisseur. We kunnen zeggen dat beide is gelukt!  
 
Een ruimte voor onze repetities hebben we gevonden in de Solte Campe. In het voorjaar maakten we 
kennis met Iris en Arno en de mate van gastvrijheid, de ruimte en hun enthousiasme zorgen er voor 
dat dit voor een ons een ideale plek is. In september kunnen we daar dan starten met onze repetities 
en het voelt goed weer een basis te hebben. Via diverse kanalen hadden we een oproep geplaatst 
voor een regisseur. Die oproep werd met enthousiasme ontvangen want we hadden diverse reacties.  
Hierdoor waren er zelfs heuse sollicitatie gesprekken nodig. En.......ook dit was succesvol.  
 
Met ingang van komend seizoen is Conja Gerritzen onze regisseur. Conja is theaterdocent in 
Leeuwarden en heeft ervaring in het regisseren. Sinds kort woont Conja in Leens, dus dat is lekker 
dichtbij. Het is altijd aftasten en we moeten elkaar leren kennen, maar we hebben er vertrouwen in 
dat Conja ons nog veel tips en trucs kan bijbrengen om het spel te verbeteren. Inmiddels is de 
leescommissie aan het werk en wordt er samen met de regisseur een stuk uitgezocht. Binnenkort 
hebben we dan ook een eerste leesavond: kennis maken met het stuk, welke rollen zijn er, welke 
acteurs willen er dit jaar spelen. Even snuffelen aan het stuk zeg maar. Kortom: alle ingrediënten 
voor een mooi toneelseizoen zijn aanwezig! In het najaar informeren wij jullie over het stuk en de 
speeldata.  
 
Wij wensen jullie voor nu een goede zomerperiode, thuis of elders en hopen u eind februari te 
ontmoeten tijdens onze voorstellingen.  
 
Hartelijke groet, 
Spelers toneelvereniging Dukdalf 
 



Bijna vijftigjarige schietvereniging SV De Zeearend zoekt nieuwe leden  

 

We spreken met Jaap Buikema, schutter van het eerste uur, en met Adri 
en Joke Broere, die ook al jaren met veel plezier lid zijn van de 
schietvereniging. De vereniging is in 1973 opgericht door Jaap Buikema, 
Frans, Jakob en Johannes Visser en Henk Wijbenga. Er waren vroeger 
veel bazaars en daardoor is eigenlijk de gedachte ontstaan om een 
schietclub op te richten. Een jaar nadat ze waren begonnen met 
schieten, lieten ze zich bij de Kamer van Koophandel inschrijven en dus 
was de schietvereniging in 1974 officieel.   
 
Verschillende locaties  
Jaap is al 25 jaar penningmeester en Joke Broere is al jaren voorzitter en secretaris. Ze zijn begonnen 
in hotel-café De Zeearend, vandaar de naam Zeearend. Later zijn ze uitgeweken naar café  Buitjes en 
zijn opvolgers. Toen het pand verkocht werd, gingen ze naar De Deurenloods en momenteel zitten ze 
in De  Kegel. Een schietvereniging heeft veel lengte nodig. Er wordt geschoten met een geweer en een 
pistool. Voor een geweer is een baan van minimaal tien meter nodig en voor een pistool een baan van 
tien en  vijf meter. Er moet ook ruimte voor de schutter zijn om te staan en er zijn zitplaatsen nodig. 
Niet ieder etablissement is dus geschikt voor het huisvesten van een schietvereniging. Ze hebben nu 
vijf banen. Er wordt op kaartjes geschoten.  

Ledenstop  
Er zijn momenteel negen leden. Vroeger had de schietvereniging ongeveer 45 leden, er is zelfs een 
ledenstop geweest. Ze stonden 's nachts om twee uur nog te schieten. Er werden ook wel bazaars op 
touw gezet, open avonden georganiseerd en er werd in wedstrijdverband -met een uniform aan- 
geschoten. Men ging dan wel naar Tolbert, Marum, Loppersum en had wedstrijden met clubs uit de 
buurt, zoals Ulrum en Kloosterburen. De schietvereniging uit Ulrum bestaat niet meer. Tegenwoordig 
zijn er niet veel schietclubs meer en door de corona en de verhuizing naar De Kegel is het nog niet 
mogelijk geweest om gasten te ontvangen voor het houden van wedstrijden, maar men hoopt in de 
toekomst wel weer wedstrijden te gaan houden.  

Elke week  
Elke week wordt er op de vrijdagavond geschoten. Het begint om half negen. Er wordt met windbuksen 
(geweer) geschoten en dat zijn geen verboden wapens. Het is niet verplicht om deze achter slot en 
grendel te bergen maar dat willen ze wel, omdat de windbuksen in de kroeg opgeborgen worden en 
iedereen er bij kan. De vereniging heeft zelf twee windbuksen voor links en rechtshandigen. Deze 
buksen blijven in het Kegelhuis. Sommige leden hebben een eigen windbuks. Een kogel mag 4,5 mm 
zijn, is het een kogel van 5 mm dan valt deze onder de vuurwapen wet. In de toekomst wil het bestuur 
graag op twintig leden of meer zitten.   

Nieuw schiettalent gevraagd  
Het bestuur is op zoek naar jonge mensen die het kunnen overnemen, maar uiteraard zijn oudere 
mensen ook van harte welkom. Omdat er te weinig leden zijn, kunnen er geen activiteiten worden 
georganiseerd en als er een paar mensen ziek zijn, is het clubje wel heel klein, dus het zou fijn zijn als 
er nieuwe, enthousiaste schutters bij komen. Het nieuwe seizoen begint in september 2023. 
Belangstellenden zijn van harte welkom om op de vrijdagavond een kijkje te komen nemen. Onnodig 
te zeggen dat het bestuur blij is met elke aanmelding.  

 

 



 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

            Windkracht 8  
    Dorpsstraat 3 Zoutkamp  

            Tel 06 1913 1588  

 

- Damesmode  

- Woonaccessoires  

- Kaarten  

- Souvenirs  

- Cadeauartikelen  

    

   Graag tot ziens !!  

 

 



 

 

 
 



Open middag opbaarruimte begrafenisvereniging De Laatste Eer 
 
Omdat de voormalige aula verouderd was en plaats moest maken voor appartementen, besloot het 
bestuur van de begrafenisvereniging De Laatste Eer een ruimte in de Nieuwe kerk in te richten. Op 
zaterdag 17 juni was er gelegenheid voor belangstellenden om de nieuwe opbaarruimte te bezichtigen. 
 
De bezoekers konden eveneens een kijkje nemen in het interieur van een lijkwagen. Tevens werden ze, 
aan de hand van koelapparatuur, die in een kist was geplaatst, voorgelicht over de werking daarvan. 
 
De ruimte is rustig, smaakvol en passend ingericht. Zo is een wand voorzien van een prachtige poster 
van het Lange en het Korte Heufd bij zonsondergang. Naar meer muurdecoratie wordt nog gezocht en 
uiteraard is de ruimte voorzien van meubilair. 
 
In de nieuwe aula kan 1 persoon worden opgebaard. Als er twee mensen tegelijk overlijden, wat in 
twintig jaar nog maar 1 keer is  voorgekomen, kan de -tweede- overledene thuis worden opgebaard 
dankzij de extra koeling die de vereniging heeft aangeschaft.  
 
Het bestuur is zeer tevreden over het resultaat. 
 

 
 
 

                                                                                                                                    
 

Woningbouwplannen voormalig Heiploegterrein Zoutkamp 
 
In onze krant van januari van dit jaar berichtten wij al over de plannen om te komen tot woningbouw 
op het voormalige Heiploegterrein. In de raadsvergadering van 5 juli jl. werd de raad gevraagd hiervoor 
een bedrag van 2,3 miljoen euro beschikbaar te stellen. 
 
Ψ5Ŝ ǊŀŀŘ ƘŜŜŦǘ ŘŜ ǾŜǊƪŜƴƴŜƴŘŜ  ƎǊƻƴŘŜȄǇƭƻƛǘŀǘƛŜ Ǿŀƴ ŜŜƴ ǿƻƴƛƴƎōƻǳǿƭƻŎŀǘƛŜ ƳŜǘ ŀŀƴƭŜƎ Ǿŀƴ ŜŜƴ 
haven op het voormalige Heiploegterrein vastgesteld en daarvoor een bestemmingsreserve van   
2. 320.000 euro  beschikbaar gesteld. 
De komende tijd zal het plan verder uitgewerkt en geoptimaliseerd worden. Het college verwacht in 
2024 een omgevingsplan ter vaststelling voor te kunnen leggen. Vervolgens kan in 2025 het terrein 
bouwrijp woǊŘŜƴ ƎŜƳŀŀƪǘ  Ŝƴ ƛƴ нлнс ŘŜ ŜŜǊǎǘŜ ƪŀǾŜƭǎ ǿƻǊŘŜƴ ǾŜǊƪƻŎƘǘΦΩ 



Stal Panser Elema geopend 
 
Op vrijdag 30 juni werd het 
paardencomplex Stal Panser 
Elema officieel geopend door 
burgermeester Henk Jan Bolding 
en werden belangstellenden 
gelegenheid geboden om  een 
kijkje te komen nemen. Hiervan 
werd druk gebruik gemaakt. Jan 
Kees Elema blikt dan ook 
dankbaar terug, getuige zijn 
verslag: 
 
ΨDe opening ligt nu achter ons, we kijken terug op hard werken en een ZEER geslaagde dag. We hebben 
met een gevarieerd programma u een beeld proberen te geven van de nieuwe tak die we ingeslagen 
zijn met de Paardenhouderij. Helaas hebben we niet iedereen te woord kunnen staan doordat vele 
bezoekers ons wisten te vinden, dit heeft ons overweldigd. Wij willen dan ook iedereen bedanken voor 
hulp en bezoek aan dit succes. 

 
Bent u niet in de gelegenheid geweest om onze 
open dag te bezoeken dan bent u alsnog 
welkom om een kijkje te komen nemen of om in 
de toekomst een van onze evenementen te 
ōŜȊƻŜƪŜƴΦΩ 
 
Een Team, een Taak 
Team SPE (Stal Panter Elema) 
 
 
 
 

 

                                                                                                                                    
 

Even lachenΧΦΦ 

 Levensduur 
 Een man gaf zijn zoon eens het advies dat hij als hij lang wilde leven, elke ochtend een beetje buskruit 
over zijn cornflakes moest strooien. De zoon deed dit nauwgezet en werd maar liefst 93 jaar. Toen hij 
stierf, liet hij veertien kinderen na, 28 kleinkinderen, 36 achterkleinkinderen en een gat van twee bij 
vier in de muur van het crematorium. 
 

Liefde 
Een ǇǊŜŘƛƪŀƴǘ ƘƛŜƭŘ ŜŜƴ ǘƻŜǎǇǊŀŀƪ ƛƴ IȅŘŜ tŀǊƪΦ Ψ¦ ƳƻŜǘ ŘŜ IŜǊŜ ƭƛŜŦƘŜōōŜƴ ƳŜǘ ƘŜŜƭ ǳǿ ƘŀǊǘΦΩ 9Ŝƴ 
ƻƳǎǘŀƴŘŜǊ ŀƴǘǿƻƻǊŘŘŜΥ Ω²ŀǘ ŜŜƴ ƻƴȊƛƴΦ 5Ŝ ǿŜǘŜƴǎŎƘŀǇ ƘŜŜŦǘ ōŜǿŜȊŜƴ Řŀǘ ƘŜǘ ƳŜƴǎŜƭƛƧƪ ƘŀǊǘ ƴƛŜǘ 
ƳŜŜǊ ƛǎ Řŀƴ ŜŜƴ ǇƻƳǇΦΩ 
5Ŝ ǇǊŜŘƛƪŀƴǘ ǾǊƻŜƎΥ Ω.Ŝƴǘ ǳ ƎŜǘǊƻǳǿŘΚΩ WŀΩΣ ȊŜƛ ŘŜ ƳŀƴΦ ΨDŀ Řŀƴ ƴŀŀǊ Ƙǳƛǎ Ŝƴ ȊŜƎ ǘŜƎŜƴ ǳǿ ǾǊƻǳǿ Řŀǘ ǳ 
ƘŀŀǊ ƭƛŜŦƘŜŜŦǘ ƳŜǘ ƘŜŜƭ ǳǿ ǇƻƳǇΦΩ 

Uit: peper en zout 



Uit de school geklapt 

 

Het schooljaar 2022-2023 loopt alweer ten einde. De laatste weken staan in het teken van afscheid. 
Op woensdag 12 juli nemen we afscheid van maar liefst 10 kinderen. Hun basisschooltijd zit erop. Ze 
hebben met elkaar een afscheidsfilm gemaakt die we met de ouders, kinderen en team gaan kijken. 
We zijn erg benieuwd. Maandag 17 juli is de laatste schooldag voor groep 8 en op dinsdag springen de 
kinderen traditiegetrouw middels een trampoline uit de school. De vakantie kan beginnen en daarna 
op naar het voortgezet onderwijs! 

Alle groepen gaan op schoolreisje. De groepen 3-6 gaan naar Drouwenerzand, groep 1-2 gaan naar 
Sanjesfertier en tot slot gaan de groepen 7-8 zich uitleven in Grolloo, bij Outdoorpark Joytime. 

Op maandag 17 juli gaan we de leerlingenraad feestelijk afsluiten. We hadden goede, open gesprekken 
en mooie input die we hebben kunnen gebruiken om het op school fijner te maken, maar ook waren 
er zaken waar de leerlingen zelf mee aan de slag zijn gegaan. Een bedankje voor alle leerlingen in de 
leerlingenraad is zeker op zijn plaats. 

Donderdag 20 juli is de officiële laatste schooldag voor alle kinderen. Een feestelijke dag waarmee we 
samen het schooljaar goed gaan af sluiten. De dag ziet er natuurlijk anders uit dan een gewone 
schooldag. Het team en de kinderen zijn meestal verkleed met een thema. Wat zou het dit jaar zijn? 
Iets met andersom? En daarnaast doen we vaak spelletjes in de klas op het plein en worden de 
kinderen getrakteerd. 

En nu tijd voor vakantie! Alle ouders, kinderen, en lezers van de Schudzeef wensen wij een fijne en 
ontspannen zomer toe. Het nieuwe schooljaar start maandag 4 september. 

Team SWS de Zoutkamperril 

                                                                                                                



De garnalenkoningin vertelt 
 
We zijn op bezoek bij de nieuwe garnalenkoningin Miriam Horn. Miriam, geboren in Den Andel, woont 
samen met Harold Broere, zoon van Adrie en Joke Broere. Ze hebben drie kinderen: Skeg van vijftien, 
Robijn van dertien en Belle van acht. Ze werkt als facilitair coördinator bij vakantiepark Siblu te 
Lauwersoog. 
 
Mirjam was vereerd dat ze gevraagd werd, maar had het vanwege haar leeftijd (41), niet meer 
verwacht. ά¢ien jaar geleden had ik het misschien ook niet gedaanέΣ ǾŜǊƪƭŀŀǊǘ ȊŜ. 
 
Bedenktijd 
Ze moest er wel even over nadenken, ze  zag op tegen het houden van de speech, spreken in het 
openbaar is ze niet gewend en ze was bang een black-out te krijgen. Na een week bedenktijd hakte ze 
uiteindelijk de knoop door onder het motto: Als een ander het kan, kan ik het ook. Ze heeft niemand 
in vertrouwen genomen en heeft het pas vijf á zes weken van tevoren tegen Harold gezegd. 
Belle, die als bloemenmeisje gevraagd was, wist pas op Pinkstermaandag, toen Mirjam haar naar de 
locatie bracht waar men zich moest verkleden en daar zelf ook bleef, dat haar moeder garnalenkoningin 
was.  
 
De jurk 
Mirjam mocht zelf de jurk uitkiezen. Nadat ze zich had georiënteerd door verschillende afbeeldingen 
te bekijken en die te toetsen aan haar eigen stijl en smaak, legde ze haar ideeën bij de naaister neer, 
die er vervolgens de juiste stof bij zocht en ermee aan de slag ging. De jurk is op maat gemaakt. Ook 
de bezoekjes aan de naaister bleven geheim, ze reed alleen en met eigen vervoer naar de afspraak, 
anders kon het opvallen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Saamhorigheid 
De dag zelf heeft ze als erg gezellig ervaren. Ze had goed geslapen en was niet nerveus. Het ging er 
geanimeerd aan toe tijdens het verkleden en de rest van de dag, iedereen hielp elkaar en dat gaf een 
saamhorigheidsgevoel. Ook toen bleven de zenuwen uit. άKomt natuurlijk ook omdat ik in de 
mƻŜŘŜǊǊƻƭ ǿŀǎέΣ ǾŜǊǘŜƭǘ ȊŜΦ 
Ze wist niet wie de hofdames waren en ook wist ze niet wie de vissersjongens- en meisjes waren. Die 
zag ze pas toen ze aan boord stapten. 
 
De vaartocht was leuk, wel koud.  Zij had daar niet zoveel last van, Belle wel. Vooral de eerste keer dat 
iedereen voorbij het Koninginneschip kwam en hen zag, vond Mirjam heel bijzonder.  
 
Er staan nog geen activiteiten voor haar in de rol van garnalenkoningin op het programma, maar ze 
denkt wel, dat dat gaat gebeuren Φ ά9Ǌ ƛǎ ƳƻƳŜƴǘeel veel gaande in de visserij, maar ik hoop dat ik een 
ǇƻǎƛǘƛŜǾŜ Ǌƻƭ ƳŀƎ ƘŜōōŜƴέΣ ōŜǎƭǳƛǘ ȊŜΦ  



 



 

                    

 

 

 

               

 


